

SENARAI KEPUTUSAN PEMENANG TEMPAT PERTAMA DAN 5 BINTANG PERTANDINGAN INOVASI DAN KIK PERINGKAT NEGERI KELANTAN TAHUN 2020/2022

Keputusan Anugerah Inovasi Sektor Awam Negeri Kelantan

A) 2020

KATEGORI	TAJUK PROJEK	JABATAN	RINGKASAN PROJEK	PEGAWAI BERTANGGUNGJAWAB	CATATAN
AICT	SISTEM PERMOHONAN KE TINGKATAN SATU MAAHAD KAWALAN	YAYASAN ISLAM KELANTAN	Tujuan SPKT1MK dibangunkan sebagai satu kemudahan untuk Bahagian Sekolah di pejabat YIK dan pihak sekolah Maahad Kaw dalam menguruskan permohonan ke tingkatan 1 secara cepat, tepat dan berpusat. Ianya boleh diakses menggunakan pelayan web di pautan pada portal rasmi YIK iaitu http://www.yik.edu.my .	EN NIK RAMZI AL-SAMADI BIN ABDUL SAMAD	
AIPBT	PORTABLE RORO TANK	MAJLIS DAERAH PASIR PUTEH	Mengurangkan kos pengurusan landskap dan memudahkan serta meringankan beban pekerja di bahagian landskap	MOHD HAQQUL MUBIN OTHMAN	

B) 2021

KATEGORI	TAJUK PROJEK	JABATAN	RINGKASAN PROJEK	PEGAWAI BERTANGGUNGJAWAB	CATATAN
AICT	SISTEM SEMAKAN BANTUAN ASNAF (SSBA)	MAIK	Sistem ini dibangunkan berasaskan One Stop Centre (OSC) bagi Permohonan Bantuan One-Off yang meliputi empat belas (14) jenis bantuan. Sistem ini boleh diakses oleh semua lapisan masyarakat sama ada dari pemohon bantuan/asnaf, orang awam dan Badan Kebajikan serta NGO.	EN. MUHAMAD FIRDAUS BIN MAT RAHIM	
AIPBT	ENVIRONMENTAL FRIENDLY BUCKET	MAJLIS DAERAH PASIR PUTEH	Bertujuan untuk mengurangkan kos pengurusan pantai/ sungai dan penyucian longkang serta meringankan beban kerja di bahagian kebersihan.	EN. MOHD HAQQUL MUBIN OTHMAN	

C) 2022

KATEGORI	TAJUK PROJEK	JABATAN	RINGKASAN PROJEK	PEGAWAI BERTANGGUNGJAWAB	CATATAN
AICT	SISTEM PENGURUSAN PROGRAM PEMBANGUNAN SAINS DAN TEKNOLOGI (E-PPST)	BAHAGIAN PENGURUSAN TEKNOLOGI MAKLUMAT, PEJABAT SUK	e-PPST merupakan sistem pengurusan program PPST secara menyeluruh iaitu dari peringkat perancangan program, permohonan penyertaan oleh peserta, penilaian program oleh peserta sehingga kepada penyediaan laporan pelaksanaan setiap program PPST	PUAN NOR HASLINA BT ZAKARIA	
AIPBT	MULTI PURPOSE COMPACTOR	MAJLIS DAERAH PASIR PUTEH	Alat ini dinamakan "Multipurpose Compactor" yang digabung daripada bahan-bahan gabungan komponen 'Hydraulic', 'control valve', 'scoop bucket' dan 'arm bucket' yang dipasang pada badan lori kompaktor sedia ada. Dengan adanya alat ini, sampah yang bertaburan diluar tong sampah dapat diangkat tanpa menggunakan tenaga manusia, jentera tambahan, kos penswastan lain, kurangnya	EN. MOHD HAQQUL MUBIN OTHMAN	

			risiko jangkitan dan selamat digunakan dan meingkatkan mutu imej jabatan.		
AIPK	SISTEM E-PEMBAYAR	MAJLIS AGAMA ISLAM DAN ADAT ISTIADAT MELAYU KELANTAN	Sistem ini dibangunkan secara in-house dengan menggunakan C#.net sebagai bahasa pengaturcaraan yang menggunakan Microsoft Visual Studio sebagai platform pembangunan dan Microsoft SQL (MsSQL) sebagai Pangkalan Data. Sistem yang berasaskan Web-Based dan responsive (skala paparan mengikut saiz skrin komputer, laptop, tablet dan smartphone) ini dibangunkan dalam tempoh 9 bulan iaitu bermula 24 Jun 2020 sehingga 25 Mac 2021 dan sesi ujilari (UAT) turut diadakan selama 2 minggu iaitu pada 26 Mac 2021 sehingga 8 April 2021 bagi memastikan sistem ini stabil dan selamat apabila digunakan.	PUAN MARZIATI BT YUSOFF	

Keputusan Kik Horizon Baharu Peringkat Negeri Kelantan

A) 2020 - Tiada Kelayakan 5 Bintang

B) 2021

c) 2022 – Tiada Kelayakan 5 Bintang

TAJUK PROJEK	JABATAN	RINGKASAN PROJEK	PEGAWAI BERTANGGUNGJAWAB	CATATAN
RE-POWER EZ PLUS	UNIT TENTERA JKR	RE Power Ez Plus yang membantu jabatan lain dalam mengecas bateri jentera berat dan jangka hayat bateri dapat dipanjangkan melebihi tempoh jaminan pengeluar	EN. HAMZAH BIN OTHMAN	
TROLI AGIHAN MAKANAN	RUMAH SRI KENANGA ,JKM	Troli pengagihan makanan kepada penghuni terlantar. Troli ini akan digunakan untuk mengagihkan makanan kepada penghuni yang terlantar.	EN. AL HAFIZ BIN BIN HUSAIN (09-7738388)	